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Enkel fråga till Fritidsnämndens ordförande Gunilla Grudevall-Steen 
 
Vi har fått information från föräldrar i Fisksätra att sedan Fryshuset tagit över fritidsgårdarna så är det 
satt en åldersgräns på 13 år. När jag tittar i handlingarna till Fritidsnämnden om upphandlingen så kan 
jag inte se något om åldersgränser alls, men jag vet inte om det fanns någon före upphandlingarna. 
Eftersom jag inte hittar något beslut om åldersgränser så kan jag så klart inte hitta vem som tagit 
beslutet. 
 
Med anledning av ovanstående undrar jag  
 
Finns det ett politiskt beslut om att fritidsgårdarna i Nacka har en åldersgräns på 13 år? 
 
 
 
 
 
 
Lisa Rasmussen, Vänsterpartiet 


